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Acta de la Junta Permanent de la Facultat de Psicologia 
 

Número de l’acta: 125 
Tipus de 
sessióExtraordinària  
Data: 29/4/2024 
Hora: 15:00 
Lloc: Sala de Juntes 

 
Hi assisteixen:  Ramon Barnadas, Tomas Blasco, Andres Chamarro, Ramon Cladellas, 
Josep Lluis Costa, Sònia Darbra, Miquel Domènech, Silvia Edo, Albert Feliu, Estel Gelabert, 
Joaquim T. Limonero, Aitana Martínez, M. Jesús Nebrera, Joan Pujol, Beatriz San Roman, 
Teresa Sánchez, Olga Soler, Susana Subirà, Meritxell Torras, Anna Vale 

 
No hi assisteixen:  Carlota André, Berta Castella, Carla Garreta, Lua Gómez, Anna Jordana, 
Núria Jornet, Ariadna Mallol, Alèxia Ordóñez, Sofia Peris, Maria Pinart, Sara Saulina,  
 

 
S’excusen:  Maria Alvarez, Albert Bonillo, Marta Borrueco,  Albert Espelt, 
 
 

ORDRE DEL DIA: 
1. Aprovació, si escau, de l’acta de l'última Junta Permanent (JP124 del 

8.03.2024) 
2. Informacions de l’Equip de Deganat. 
3. Aprovació, si escau, de la proposta de modificació del Reglament de 

la Comissió d’Economia. 
4. Aprovació, si escau, del tancament de l’Exercici 2023 i de la proposta 

de Pressupost de la Facultat per a 2024. 
5. Aprovació, si escau, de la proposta de criteris per l’elaboració 

d'horaris del curs 2024-2025. 
6. Aprovació, si escau, de la proposta de les pautes d’avaluacio de les 

titulacions del centre pel curs 2024-2025. 
7. Aprovació, si escau, de la proposta d’assignatures Propedèutiques 

pel curs 2024-2025 
8. Aprovació, si escau, del reconeixement acadèmic dels crèdits per la 

millora del domini de la llengua anglesa pel curs 23/24. 
9. Torn obert de paraules. 

 
El Degà obre la sessió donant la benvinguda a tothom. Tot seguit, el Secretari dona els 
noms de les persones que han excusat la seva assistència. 
A continuació, s’aborda el primer punt previst a l’Ordre del Dia. 
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PUNT 1: Aprovació, si escau, de l’acta de l’última Junta Permanent Extraordinària (JP124) de 
8 d’abril de 2024. 
 
L’acta és aprovada per assentiment. 

  
 

PUNT 2: Informacions de l’Equip de Deganat. 
 
La Vicedegana de Pràctiques Externes informa de la necessitat d’ampliar el nombre de places de 
Pràctiques Externes vinculades a les activitats de recerca dels Departaments, i que farà una proposta 
a les Direccions dels Departaments, tot especificant les característiques i requisits que hauran de 
tenir aquestes places. Demana la col.laboració dels Departaments per tal que puguin fer 
aportacions.  
 
La Vicedegana d’Afers Acadèmics i de Qualitat informa sobre la necessitat de remodelar l’estructura 
dels Consells de Curs per tal que puguin servir per a aconseguir l’objectiu d’ajudar a millorar les 
tasques del professorat i de millorar la qualitat de la docència. La Comissió d’Afers Acadèmics i de 
Qualitat abordarà aquesta qüestió en les seves futures reunions. El Director del Departament de 
Psicologia Social agraeix l’iniciativa i insisteix en què això hauria de servir també per a substituir les 
actuals eines d’avaluació de la qualitat docent, que considera que no són en absolut adequades.  
La Vicedegana d’Afers Acadèmics i de Qualitat informa també sobre les activitats de la Comissió 
d’Igualtat i planteja la necessitat de formar l’estudiantat, tant de Psicologia com de Logopèdia, en 
qüestions de transexualitat. Per tal de proporcionar aquesta formació proposa incloure, dins 
l’assignatura de Pràctiques Integrades del Grau de Psicologia, l’estudi d’un cas de transexualitat i la 
realització d’una Taula Rodona sobre aquest tema com a activitats obligatòries per al curs 24-25. Es 
farà una actuació similar al Grau de Logopèdia dins d’una assignatura encara per determinar.  
El professor Joan Pujol comenta que seria també adient fer arribar aquesta formació al professorat 
de la Facultat i el Degà es mostra d’acord, indicant que es continuarà treballant en aquesta línia, 
tant amb l’alumnat com amb el professorat, i que totes aquestes tasques i accions s’aniran 
implantant progressivament.  

 
El Secretari informa sobre el procés de canvi de nom de la Facultat: El Consell de Govern ha iniciat 
el període d’exposició pública i ha establert que el nom no ha de ser “Facultat de Psicologia i 
Logopèdia”, sinó “Facultat de Psicologia i de Logopèdia”. També informa que en els propers dies es 
farà arribar a tot el personal de la Facultat (alumnes, PTGAS i professorat) una guia d’actuació en 
situacions d’emergència que ha estat confeccionada en col.laboració amb el Servei de Prevenció de 
Riscos. Es tracta d’una primera versió que s’anirà actualitzant en funció dels canvis que calgui 
introduir. Algunes persones de la Junta plantegen si són vigents els telèfons d’assistència que es fan 
constar en els cartells de color vert que es troben als espais de la Facultat, a la qual cosa 
l’Administrador de Centre comenta que cal revisar-los perquè algunes de les persones que formen 
part d’aquests equips estan en situació de baixa o de teletreball i, per tant, la seva disponibilitat està 
reduïda. 
 
El Degà informa dels canvis produits dins l’equip de Govern i de la situació del Servei de Psicologia i 
Logopèdia, que passarà a formar part de la Fundació UAB en unes condicions similars a les de 
l’Hospital Veterinari i tindrà un espai propi fora de la nostra Facultat. A més a més, quan finalitzi la 
concessió del Servei de Salut, el SPL s’encarregarà de tots els serveis d’atenció psicològica, la qual 
cosa suposarà un increment de places de pràctiques per a l’estudiantat del MUPGS. Tot aquest 
procés requerirà d’un any o any i mig i el Degà es compromet a tirar-lo endavant independentment 
dels canvis que es puguin produir a l’Equip de Govern en el futur.  
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Tot seguit explica el projecte formatiu basat en Microcrèdits que la UAB vol posar en marxa i que 
s’iniciarà en les properes setmanes i que estarà adreçat a posgraduats i professionals i s’estructurarà 
en una activitat docent equivalent a tres crèdits. Encoratja als Departaments a dissenyar propostes 
en torn a aquesta possibilitat de formació tan aviat es concretin les característiques i requisits que 
aques tipus d’activitat haurà de tenir.  
Per últim, informa sobre la darrera sessió de PICNIC valorant-la positivament, tot i que l’assistència 
no fos molt nombrosa. Encoratja tothom a participar en aquestes sessions i informa que el Deganat 
certificarà l’assistència com a un mèrit de formació del professorat que pot ser tingut en compte a 
l’hora de demanar trams docents.  
 
 
PUNT 3: Aprovació, si escau, de la proposta de modificació del Reglament de la Comissió 
d’Economia. 
 
La proposta és aprovada per assentiment. 
 
 

PUNT 4: Aprovació, si escau, del tancament de l’Exercici 2023 i de la proposta de Pressupost de 
la Facultat per a 2024. 

 
El Vicedegà explica les característiques de la proposta i informa que s’acaba de rebre l’import 
corresponent al 5% d’incentius i que es repartirà als Departaments seguint els mateixos criteris que 
s’han utilitzat per a la resta del pressupost. També informa que properament formalitzarà la 
convocatòria d’adquisició de material docent i encoratja el professorat a dissenyar activitats 
formatives que utilitzin eines de realitat virtual que poden sol.licitar en la convocatòria esmentada. 
Tot seguit, la proposta de tancament de l’Exercici 2003 i de pressupost per a 2024 és aprovada per 
assentiment.  
 
PUNT 5: Aprovació, si escau, de la proposta de criteris per l’elaboració d'horaris del curs 2024-
2025. 
 
Davant del calendari proposat per la Vicedegana d’Afers Acadèmics i de Qualitat, la Directora del 
Departament de Psicologia Clínica i de la Salut expressa la seva preocupació per la dificutat que pot 
suposar l’acceptació d’alguns horaris que es puguin proposar i que després no puguin ser assolits 
pel futur professorat Associat que finalitzarà els concursos d’accés a mitjans de juny. La Vicedegana 
reconeix aquesta problemàtica i es mostra flexible per trobar la millor solució que es considera que 
es fonamentaria en mantenir els horaris actuals d’aquelles assignatures, majoritàriament optatives, 
que seran cobertes per professorat Associat. Prega als Departaments informin sobre aquestes 
situacions per tal de tenir-les en compte a l’hora de proposar els horaris per al proper curs.  
Tot seguit, la proposta és aprovada per assentiment. 
 
 
PUNT 6: Aprovació, si escau, de la proposta de les pautes d’avaluacio de les titulacions del 
centre pel curs 2024-2025. 
 
Es plantegen algunes dubte sobre quin ha de ser l’idioma d’avaluació i com fer-ho constar a les Guies 
Docents, i sobre l’ús de material en anglès, que son resoltes per la Vicedegana d’Afers Acadèmics i 
de Qualitat, tot indicant que alguns aspectes s’acabaran de definir quan la UAB aprovi la política 
lingüística per al proper curs. Això es fara el mes de juliol. 
Tot seguit, la proposta és aprovada per assentiment.  
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PUNT 7: Aprovació, si escau, de la proposta d’assignatures Propedèutiques pel curs 2024-2025 
 
Es proposa mantenir les dues assignatures actualment existents, però augmentant a un segon grup 
en el cas de l’assignatura de “Biologia per a psicòlegs/ogues”, sobre la qual se suggereix simplificar 
el nom i substituir-lo per “Biologia per a la Psicologia”. La proposta és aprovada per assentiment.  
 
 
 
PUNT 8: Aprovació, si escau, del reconeixement acadèmic dels crèdits per la millora del domini de 
la llengua anglesa pel curs 23/24. 
 
La responsable de la Gestió Acadèmica resol els dubtes formulats per algunes persones de la Junta 
i tot seguit la proposta és aprovada per assentiment  
 
Sense cap més assumptes per tractar, el dia 29/4/2024 a les 17:15 hores, el President aixeca la 
sessió, de la qual, com a Secretari, estenc aquesta acta. 
 
PUNT 9: TORN OBERT DE PARAULES 
 
El Secretari comenta la preocupació del professorat envers l’elevat absentisme de l’alumnat a les 
classes presencials i convida al Director del Departament de Psicologia Bàsica, Evolutiva i de 
l’Educació a explicar què pot aportar sobre aquesta problemàtica a partir dels TFGs que està 
dirigint aquest curs i que tracten aquesta qüestió. El Director explica que només disposa d’uns 
resultats preliminars que indiquen que hi ha tres factors que l’alumnat estableix com a motiu per 
a no anar a classe: a) Els/les professors/ores, a les seves classes, es limiten a llegir els Powers 
Points; b) Desmotivació envers els continguts de les classes; c) Problemes personals. Es fan 
diverses intervencions per part de diferents persones de la Junta, agraïnt la informació facilitada 
pel Director i hi ha consens en torn del fet que cal reflexionar sobre l’absentisme i les seves 
causes i que cal fer accions en aquest sentit. 
 
El Director del Departament de Psicologia Social demana endegar el procés que porti a una 
proposta consensuada de sol.licitud de Doctor Honoris Causa de la Facultat, amb la qual cosa 
estan d’acord totes les persones de la Junta.  
 
La professora Meritxell Torras demana saber quin és l’estat envers el nou edifici. El Degà respon 
que s’està pendent de conèixer quin serà l’estudi d’arquitectes que es farà càrrec del projecte i 
que, tan aviat se sàpiga, se li farà arribar el plec de condicions i estructura que es van 
confeccionar amb la col.laboració de les Direccions dels Departaments.  
 
Finalment, es demana l’Equip de Deganat que dissenyi per al curs que ve unes activitats 
relacionades amb la Psicologia de manera semblant a les que es fan amb ocasió del Dia de la 
Logopèdia.  
 
Sense cap més assumptes per tractar, el dia 29/4/2024, a les 17.15 hores, el President aixeca la 
sessió, de la qual, com a Secretari, estenc aquesta acta.  
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El Secretari Vist i plau 

El President 
 
 
 
 

Tomás Blasco Ander Chamarro 
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